
Vragen en toezeggingen 9 september 2019 

 
 

 
WO 
Wethouder Simonse gaat binnen het college overleggen over hoe de raad geïnformeerd 

kan worden over de lokale uitvoering en voortgang van het RES. 

Reactie college/tijdpad: 

Een voorstel willen wij doen na afronding van het onlangs gestarte 

rekenkameronderzoek (verwachte opleverdatum rekenkameronderzoek: 

december 2019). Dit onderzoek richt zich onder andere op de toekomst van het 

gemeentelijk duurzaamheidsbeleid en in het bijzonder de rol en betrokkenheid 

van de raad daarbij. De aanbevelingen uit het onderzoek nemen we mee in ons 

voorstel. Uiteraard informeren we u daarnaast via de normale p&c cyclus. 

 

 

BFE 

Wethouder Wijnants zegt toe over de uitvoering van de Human Capital Agenda: 

 

A. Dat hij verantwoording aflegt over de voortgang via de FPC-stukken 

(voorjaarsrapportage, najaarsrapportage etc) en via het Sociaal Economisch 

Beleid. 

 

B. Dat hij de raad steeds informeert als een project is toegekend; 

 

C. Dat hij de resultaten en indicatoren scherper neerzet in de Sociaal Economische 

Agenda (dat is een stuk dat nu gemaakt wordt). 

 

Reactie college/tijdpad: 

A. Uiteraard wordt over de uitvoering en voortgang verantwoording 

afgelegd via de FPC-cyclus. Human Capital is één van de thema’s in het 

Sociaal Economisch Beleid. De voortgang op dit terrein maakt dus 

integraal onderdeel uit van de verantwoording over het Sociaal 

Economisch Beleid.  

 

B. Voor de uitvoering van het Sociaal Economisch Beleid wordt gewerkt met 

sectortafels en een dynamische uitvoeringsagenda. Deze agenda is 

digitaal te volgen, ook voor de raadsleden. Daarmee is de uitvoering 

transparant voor alle deelnemers.  

 

C. Concrete Human Capital-aanvragen die worden opgesteld in één van de 

sectortafels worden voorzien van concrete doelen (x deelnemers, x 

trajecten etc). 

          Regio Zwolle monitort de regionale programmadoelen en rapporteert  

 daarover alle betrokken partijen, dus ook de gemeenteraden.' 

 

 

BFE 

Naar aanleiding van vragen van de PvdA betreffende berichtgeving in de pers over de 

betrokkenheid/integriteit van één van de raadsleden bij de casus Mestsilo’s Bant 

(verkoop kavel) zegt burgemeester Bouman toe dat hij verschillende mensen, waaronder 

het betreffende raadslid, heeft uitgenodigd voor een gesprek over hun rol en dat hij 

hierop, indien nodig, later terug komt om te melden wat de gesprekken hebben 

opgeleverd. 

Reactie college/tijdpad: 

 

 



 


